
Reactie RTG 11 maart. 

 

Hierbij een reactie namens het college van Bestuur, de Mr en het team van obs t Padland. 

De kracht van de gemeente Drechterland is dat zij in hun ideeën, besprekingen als ook in de voortgang steeds de 

verbinding zoeken en aangaan met hun stakeholders. Direct nadat de plannen voor vergaande nieuwbouw in het 

Centrum van Venhuizen werden gepresenteerd, zijn er meerdere contactmomenten geweest tussen besturen en 

directie van beide schoolbesturen en scholen, de gemeente – ambtenaren en wethouder – en het 

onderzoeksbureau. Van meet af aan is duidelijk geworden welk scenario het meest werd omarmd nl.  twee  aparte 

scholen op twee aparte plekken in het dorp. Gezien het inwoner / leerlingaantal is er zeker ruimte voor twee 

schoollocaties. Samenwerken gebeurt al jaren vanuit een goede concullega relatie en i.v.m. de keuzemogelijkheid, 

eigen visie en identiteit als ook vanuit veiligheid hebben beide scholen en schoolbesturen direct uitgesproken los 

van elkaar - samen verder te gaan. 

In Venhuizen zijn de afstanden relatief. Wij ervaren nu al dat er steeds meer een bewuste keuze gemaakt worden 

voor een school of locatie, dat is een goed en mooi gegeven.  

Nu specifiek voor locatie t Padland: 

Wij omarmen het feit dat onze school op zijn huidige locatie blijft bestaan. Het is goed dat ouders een keuze 

kunnen maken. Het is veilig voor onze leerlingen en ouders dat ze niet allemaal afhankelijk zijn van dezelfde 

ruimte; denk hierbij aan verkeersbewegingen, schaalgrootte etc. 

Wel zijn wij kritisch over de locatie van deze nieuwbouw, nl opnieuw nieuwbouw rondom het Centrum. Het is 

logisch dat hierdoor vooral een aanzuigende werking zal ontstaan voor de school in het Centrum. Daarom hebben 

wij van meet af aan aangedrongen om beide scholen te blijven betrekken in plannen vanuit de gemeente: 

- I.v.m. de veiligheid van alle wegen en voet- en fietspaden, naar beide locaties; 

- I.v.m. uitstraling en promotie van beide scholen / schoolgebouwen. 

Naar aanleiding van een extern uitgevoerde scan, is de gemeente gekomen met het voorstel om beide locaties aan 

te bevelen voor nieuwbouw. Wij realiseren ons direct dat de noodzaak ligt op uitbreiding – verbouw of nieuwbouw 

van de locatie in het Centrum. Deze school groeit nu al zeer snel en zal nog meer gaan groeien. Voor onze school 

geldt dit in mindere mate, al merken wij ook de laatste jaren weer een groei in leerlingaantal door de bewuste 

keuze van ouders voor een iets kleinere (en ook) zeer goede school. 

In het gesprek op het gemeentehuis als ook in een persoonlijk gesprek met de wethouder en ambtenaar hebben 

wij ons uitgesproken voor renovatie van ons huidige gebouw. Wij begrijpen de keuze van de gemeente, gemaakt 

op basis van de scan door het onderzoeksbureau, maar wij onderschrijven een flink aantal van hun 

uitgangspunten, bevindingen en soms ook aannames niet. 

Het huidige gebouw van ’t Padland voldoet in hoge mate bij datgene wat wij belangrijk vinden. 

Onze slogan ‘Samen op pad’ is voor ons kort, bondig en duidelijk voor datgene wat we belangrijk vinden. Samen 

als in leerkrachten en leerlingen in alle mogelijke combi’s en verbindingen, maar ook met ouders / verzorgers, met 

externe partners, met de omgeving. 

Waar Samen door de locatie van de school in het Centrum makkelijker is, alle faciliteiten zeer in de nabijheid, 

doen wij hier al jaren zeer actief zelf ons best voor.  

We hebben lijntjes met externe partijen in de zorg voor onze leerlingen, we werken nauw samen met zowel Partou 

als Kappio, hebben een inpandige peuterschool, werken met een peuter kleuter groep op woensdag in uitwisseling 

en samenwerken, hebben vijf dagen een inpandige VSO en BSO, bezoeken de gymzaal – op de Buurt, bezoeken 



de bieb – in het Centrum, bezoeken diverse culturele voorzieningen in de Triangel of in het Centrum, bieden 

ruimte aan het SWV, aan de muziekvereniging, als ook eerder aan Kick Mee. Niet alleen voor onze leerlingen, 

maar ook voor leerlingen en ouders van de andere locaties, voor peuters, voor oudere leerlingen. 

Wat voor een school in het Centrum nabij en makkelijker is, vraagt vanuit ’t Padland planning, organisatie en 

ruimte. Maar altijd Samen. 

Ruimte is in onze visie essentieel. Leerlingen gedijen ook in deze moderne tijd nog steeds nog steeds in en bij 

ruimte en hiermee samenhangend met structuur. Door het samenwerken in en buiten de groep, door de inzet van 

bewegend leren, in en buiten de groep als ook buiten de school, door de toenemende zorgvraag van onze 

leerlingen en de volgende stap richting inclusief onderwijs, hechten wij waarde aan ons gebouw, onze 

mogelijkheden en onze ruimte / ruimtes. Wij weten dat de nieuwe normering voor bouw (nieuwbouw of renovatie) 

uitgaat van minder vierkante meters per leerling. O.i. staat dit haaks op onze visie als ook op de intentie en 

bedoeling van inclusief onderwijs en op het feit dat ’t Padland mede door zijn locatie in het dorp meer externe 

partijen ‘naar binnen kan, wil en moet’ halen. Onze ruimtes worden optimaal benut, ook nu.  

En als laatste zien en gehoord worden. Waar wij het op prijs stellen dat de gemeente Drechterland zeer zorgvuldig 

kijkt en luistert, maar ook samen werkt met diverse partijen, is dat voor ons essentieel in ons onderwijs. Pas als 

een leerling zich gezien, gehoord én veilig voelt, zal hij of zij groeien naar eigen mogelijkheid. Met oog voor alle 

talenten van onze leerlingen, van klus tot plus en alles wat daar tussenin zit. 

Voordat ik afsluit wil ik nog graag verwijzen naar de eerdere officiële reactie van het College van Bestuur van 

Present zoals deze is bijgevoegd bij de raadsstukken. 

Daarnaast is er natuurlijk al goed overleg geweest over deze inbreng met ons nieuwe College van Bestuur mevr 

Mariëlle Moll.  

Meer formeel, dus naast bovenstaande input, hebben wij gesproken over het kleine – financiële - verschil wat er 

lijkt te zijn tussen nieuwbouw en renovatie. Dat in dit rijtje ook ‘vernieuwbouw’ nog een onbesproken ?? optie is, 

dat een mogelijke insteek wellicht zou kunnen zijn om het afschrijvingstermijn aan te passen voor renovatie als 

ook over het feit dat t Padland ten alle tijden op de eigen locatie wil blijven. 

 

Als afsluiting: 

Om toch ook de huidige groei en de mogelijke toestroom van leerlingen ook richting het openbaar onderwijs / ‘t 

Padland mogelijk te maken, verzoeken wij de raad de komende jaren m.b.t. ‘t Padland vooral in te zetten op 

veilige wegen en fietspaden richting onze school. 

 

Mocht er na de eerste plannen bij het Centrum opnieuw gesproken worden over 't Padland, dan weet ik zeker dat 

er dan, mede i.v.m. bovengenoemde redenen, opnieuw de voorkeur uitgesproken zal worden voor renovatie van 

ons prachtige, uitnodigende, veilige gebouw. Ik weet zeker dat we er samen met de gemeente, vanaf onze huidige 

locatie (dus ook niet tijdelijk naar het centrum!) uit gaan komen. 

 

 


